
Geachte heer / mevrouw, 

Bijgaand vindt u mijn bezwaarschrift tegen het voorgenomen besluit van college van B & W 
voor het plaatsen van 30 woonunits op Ellertsveld. De inhoud spreekt voor zich. 

Graag ontvang ik van u per omgaande een ontvangstbevestiging! Alvast dank! 

Hoogachtend,
geanonimiseerd
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Aan: 
Het college van Burgemeester & Wethouders van de Gemeente Huizen 
Alle fractievoorzitters en raadsleden van de Gemeente Huizen 
De omgevingsmanagers en de projectleiders 

Postbus 5 
1274 AA Huizen 

E-mail: communicatie@huizen.nl 

Huizen, 26 juli 2023 

Betreft: Bezwaarschrift (tegen plaatsing van 30 woonunits op Ellertsveld) 

Geachte heer/mevrouw, 

Uw brief, d.d. 6 juli 2023, heb ik ontvangen. 

In deze brief werd ik geconfronteerd met het voorgenomen besluit van het college van  
B & W om op korte termijn 30 woonunits te plaatsen op de grasvelden gelegen aan 
Ellertsveld. Hierbij beroept het college zich op een noodwet die van toepassing is voor de 
opvang van vluchtelingen. 

Ik maak bezwaar tegen dit voorlopige (ontheffings)besluit en ook tegen het definitieve 
besluit dat het college van B & W op 26 september aanstaande gaat nemen. Dit nadat de 
raad op deze datum officieel wordt geïnformeerd omtrent de plaatsing van de genoemde  
30 woonunits op Ellertsveld voor een periode van 5 jaar (en mogelijk voor een periode van 
10 jaar, middels een te zijnertijd opnieuw te nemen ontheffingsbesluit)! 

Volkomen overdonderd en geheel uit het veld geslagen was ik na de ontvangst van de 
hiervoor genoemde brief! Dit omdat ik èn de direct aanwonenden aan Ellertsveld in z’n 
geheel NIET betrokken zijn geweest in het proces voorafgaand aan dit genomen besluit! Het 
besluit wordt ons gewoon top down opgelegd en wij als directe bewoners hebben het maar 
te slikken! 

Vooropgesteld: Kijkende naar de oorlogssituatie in Oekraïne kan ik mij geheel vinden in het 
feit dat wij in Huizen opvang moeten realiseren voor de Oekraïense vluchtelingen! Wij 
hebben de humane taak om deze mensen te helpen! 

Mijn grieven, die ertoe hebben geleid dat ik bezwaar maak: 
1. De wijze waarop dit alles dreigt te gaan gebeuren, de locatie Ellertsveld en de

mogelijke gevolgen op langere termijn stoten mij tegen de borst! 

2. In mijn beleving wordt de opvang van de Oekraïners zo langzamerhand een speelbal
van het gevoerde beleid door de gemeente Huizen. Dit omdat het college al bij de
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eerste opvang van de Oekraïners wist dat de opvang aan de Bovenmaatweg 333 in 
Huizen van tijdelijke aard was!  

Bijna 1 ½ jaar lang heeft de gemeente de tijd gehad om een tweede opvanglocatie voor de 
Oekraïners te vinden en deze tijdig in te richten! Nu de einddatum in zicht is moet op stel en 
sprong iets geregeld worden voor de Oekraïners! Dit met vergaande gevolgen voor de direct 
omwonenden aan Ellertsveld op korte termijn (en mogelijk ook op langere termijn)! 

3. Ik constateer dat de gemeente bij dit alles een inconsequent beleid voert! Verzoeken
van omwonenden om aanpassingen te doen in de directe omgeving van Ellertsveld
zijn in het verleden afgewezen door de gemeente (lees hier: het verzoek van KBS

De Springplank voor de bouw van een nieuwe schoolgebouw afgewezen, het verzoek om 
uitbreiding middels een 2e gymzaal afgewezen, het verzoek om uitbreiding van het aantal 
parkeerplekken in de wijk afgewezen …..)!  
De reden die de gemeente hiervoor gaf was dat de speelruimte voor de kinderen in de wijk 
dan zou verminderen c.q. zou verdwijnen! Een andere reden voor afwijzing die de gemeente 
gaf was dat de gewenste veranderingen in het bestemmingsplan de ‘groene long’ in de wijk 
aantastten! Dit alles zou het speelplezier van kinderen, de recreatiemogelijkheden en het 
woongenot van de omwonenden in de wijk niet ten goede komen! En wat heeft de gemeente 
vervolgens zelf gedaan: Een zendmast plaatsen waarvoor groen moest wijken!  

  Vervolgens komt er opnieuw een niet te bevatten actie vanuit de gemeente:  
  30 woonunits plaatsen op Ellertsveld! En dat op een plek die de gemeente zelf altijd 
  heeft willen beschermen om de hiervoor genoemde redenen! Bomen, struiken, flora 
  en fauna moeten hiervoor wederom wijken!  
  Onbegrijpelijk! De gemeente heeft dit extra groen (bomen en struiken) enkele jaren  
  geleden als compensatie aan de buurt aangeboden nà het plaatsen van de 

zendmast 
  op Ellertsveld! 

4. Komt bij: Dit besluit past totaal niet bij hetgeen waarvoor de gemeente wil staan! Ik
lees in door de gemeente zelf gepubliceerde stukken dat de gemeente er wil zijn voor
zijn inwoners door hun vertrouwen te winnen! Transparantie, aanspreekbaar zijn,
goede dienstverlening en goede informatie verstrekken ziet de gemeente als
voorwaarden om het vertrouwen van de inwoners te krijgen! Dit alles heb ik in de
periode die achter ons ligt gemist!

5. Ik plaats bij dit zelf geformuleerde voornemen door de gemeente inmiddels vele
vraagtekens! Dit mede omdat ik onlangs vernomen heb dat de gemeente de plannen
al in z’n geheel uitgewerkt heeft, dit inclusief het plan van aanpak! Daarnaast zijn de
Oekraïners middels een presentatie door de gemeente al geïnformeerd omtrent de
plek Ellertsveld voor hun nieuwe huisvesting!

6. Wij, als direct aanwonenden aan Ellertsveld, krijgen een brief met de mededeling dat
dit een voldongen feit is! Is dit transparant, het aanspreekbaar zijn, de juiste
dienstverlening bieden en de correcte informatie verstrekken waar de gemeente voor
staat? Ik heb na het lezen van wat de gemeente uitdraagt een totaal ander beeld!

7. Met betrekking tot de plek Ellertsveld plaats ik grote vraagtekens bij de genoemde
mededeling in de hiervoor genoemde brief dat dit de enige plek in Huizen is die



voldoet aan de criteria die de gemeente heeft gesteld aan de herhuisvesting van de 
Oekraïners! Informatie omtrent gedane onderzoeken naar mogelijke andere locaties 
heb ik tot op heden nergens kunnen lezen/inzien! Verzoeken hiertoe van 
buurtbewoners hebben tot op heden NIET tot het gewenste resultaat geleid! 

8. Het argument van de gemeente op het verzoek voor het verkrijgen van de o zo
gewenste extra informatie dat meerdere ambtenaren op het gemeentehuis op dit
moment met vakantie zijn, gaat er bij mij niet in! Het college heeft toch zelf (!) deze
actie geïnitieerd, heeft toch zelf (!) gekozen voor het tijdstip en de manier van
bekendmaken!
  Het alleen noemen van enkele contactpersonen in de brief die de bewoners kunnen 
  benaderen bij vragen is ook hier weer niet goed doordacht! En zeker niet als deze  
  personen onbereikbaar zijn vanwege het feit dat zij op vakantie zijn!  

9. Zorgen heb ik omtrent de bewoners die mogelijk in de te plaatsen woonunits
opgevangen gaan worden als de Oekraïners terugkeren naar hun eigen land! Gaan
er dan andere vluchtelingen opgevangen worden of wordt het dan een
asielzoekerscentrum zoals wij deze vanuit Ter Apel kennen? Antwoorden op deze
vragen heb ik niet gekregen!

10. Ook heb ik geen antwoorden gekregen op andere vragen die gesteld zijn tijdens een
gesprek met de burgemeester in het gemeentehuis! Dit gesprek heeft vrijdag

        21 juli jl. plaatsgevonden!  
Ter info hierbij: Op die dag heeft een afvaardiging van het opgerichte buurtcomité Red ons 
wijkpark Ellertsveld 260 handtekeningen aan de burgemeester overhandigd (als zijnde een 
protest vanuit de wijk tegen het voorgenomen besluit van de gemeente)! Aansluitend heeft er 
een gesprek plaatsgevonden tussen het buurtcomité en de burgemeester. Dit in het bijzijn 
van een tweetal omgevingsmanagers, ingehuurd door de gemeente. Tijdens dit gesprek 
heeft het buurtcomité Red ons wijkpark Ellertsveld meerdere vragen voorgelegd aan de 
burgemeester. Directe antwoorden heeft het buurtcomité niet gekregen! Het buurtcomité 
kreeg antwoorden in de zin van ‘Ik deel uw zorg’, ‘Al uw opmerkingen neem ik mee’, ‘U mag 
altijd ideeën aanreiken’, ‘Het ligt niet in de bedoeling dat hier over 5 jaar asielzoekers worden 
opgevangen. Echter: We zijn hierbij afhankelijk van Rusland en van de Nederlandse 
regering’! Het verkrijgen van meer duidelijkheid in deze zwart-op-wit werd afgedaan met de 
opmerking: ‘U heeft mijn woord’! 
Van dit gesprek zijn notulen gemaakt door een medewerkster van de gemeente Huizen! Het 
verzoek van het buurtcomité om deze gemaakte notulen met elkaar te delen werd door de 
burgemeester afgedaan met opmerkingen als dat het buurtcomité een actielijst tegemoet kan 
zien en dat een belangrijke rol straks is weggelegd voor de op te richten klankbordgroep! De 
notulen worden met het buurtcomité niet gedeeld! 

11. Mij is na dit alles wel duidelijk geworden dat de gemeente NIET openlijk, NIET
volledig en NIET rechtstreeks communiceert met alle belanghebbende partijen!
Reeds (lang) bekende informatie wordt achtergehouden of veel te laat c.q.
gewoonweg NIET gedeeld!

Dit vind ik zéér kwalijk!!! 



Mijn overweging die mogelijk tot een oplossing leidt in dit geschil: 
Ik zie een locatie als de Meentweide (het grasveld dat ’s winters soms omgetoverd wordt tot 
een ijsbaan), gelegen aan de Bijvangweg, als een veel geschiktere locatie! Ook het grasveld, 
gelegen aan de overzijde van de ijsbaan, zie ik als een betere locatie om tijdelijk de 
woonunits te plaatsen! 

Beide locaties bieden de nodige perspectieven omdat deze òòk voldoen aan de criteria die 
de gemeente zelf heeft opgesteld en heeft verwoord in de brief van 6 juli jongstleden!  

Deze locaties bieden zelfs nog meer goede criteria omdat deze dichter bij Winkelcentrum 
Oostermeent liggen en veel meer ruimte bieden dan het wijkpark gelegen aan Ellertsveld. 

Tevens bieden deze 2 locaties ook de nodige perspectieven richting de toekomst!  
De woonunits kunnen wijdser geschakeerd worden, de gemeente kan meer aandacht 
besteden aan de infrastructuur èn aan de aankleding, de woonunits hoeven niet aan elkaar 
gekoppeld en/of gestapeld te worden (bevordering toegankelijkheid voor de veelal zwaar 
gehandicapte Oekraïners èn grotere privacy voor hen als bewoners), er is meer dan 
voldoende ruimte om het aantal woonunits op termijn eventueel tijdelijk uit te breiden en er 
zijn voldoende parkeerplekken voor eventuele bezoekers te realiseren (lees hier ook: 
verzorgers)! 

Zoals ik de situatie inschat hoeft er in die directe omgeving amper tot geen groen verwijderd 
te worden en zijn er veel minder direct aanwonenden! Dit betekent dat de keuze daar een 
veel minder grote aantasting is van de aanwezige flora (bomen en struiken) en fauna 
(vleermuizen en ander gevogelte, egels, vlinders en ander gedierte) dan bij de keuze 
Ellertsveld! 

Van groot belang op korte termijn is het vinden van de meest ideale woonplek voor de 
Oekraïners! Ook de huidige bewoners in de wijk hebben hier belang bij!  

Op de achtergrond speelt de mogelijke situatie over 5 jaar een rol van betekenis! Om alle 
voor- en tegenargumenten helder te krijgen dient er mijns inziens vanaf het begin open en 
transparant meegedacht te worden door alle partijen, dienen de partijen rechtstreeks met 
elkaar te communiceren waarbij hoor èn wederhoor van onschatbare waarde is! 

Zitting nemen in de op te richten klankbordgroep zie ik als een ‘orgaan’ dat mag meedenken 
over de haakjes aan de muur en de kleur van de bloempjes in de bloembakken! 

Kijkende naar het hele gang van zaken waarop de gemeente Huizen tot op heden de 
huisvesting van de Oekraïners wil realiseren kan ik alleen maar concluderen dat de 
gemeente Huizen ernstige nalatigheden te verwijten valt!  

Dan dit van persoonlijke aard: Mocht de plaatsing van de 30 woonunits op Ellertsveld 
uiteindelijk toch doorgang vinden dan voorzie ik dat dit tot een waardevermindering van mijn 
woning zal leiden. Ik ben dan ook voornemens om de gemeente hiervoor aansprakelijk te 
stellen en ga een schadeclaim indienen bij de gemeente Huizen! 



Graag wil ik de inhoud van dit bezwaarschrift mondeling toelichten in een raadsvergadering 
waarbij alle genoemde personen (zie aanhef brief) aanwezig zijn; dit voorafgaand aan de 
definitieve besluitvorming door het college van B & W (vòòr 26 september aanstaande)! 

Tot slot: Dit schrijven is gericht aan het college van Burgemeester & Wethouders van de 
Gemeente Huizen, alle fractievoorzitters en raadsleden van de Gemeente Huizen, de 
omgevingsmanagers en de projectleiders. Omdat ik van hen allen NIET de (e-mail-)adressen 
heb ga ik er van uit dat u hen op de hoogte stelt van de inhoud van mijn schrijven. Alvast 
dank voor uw medewerking! 

Graag zie ik een ontvangstbevestiging van dit schrijven per omgaande tegemoet! 

Hoogachtend, 

geanonimiseerd
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